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Interpellation – Är konsekvensen av bristande 
samarbete med Region Gävleborg anledningen 
till nedläggning av VILS-enheten? 
Tyvärr har enheten VILS (vård i livets slutskede) i Gävle kommun lagts ner. En 
enhet som har betytt mycket för många genom att lindra smärta och ångest i 
livets slutskede.  

Enhetens uppdrag var tidigare mycket väl förankrat inom Sektor omvårdnads 
organisation, även gällande stödet från hälsocentralen som haft läkaransvaret 
för VILS enheten inom Region Gävleborg. Personalen har gjort ett fantastiskt 
jobb och har fått stor uppskattning av många anhöriga och boende. Att 
motivera en permanent nedläggning nu med att många väljer att vårdas hemma 
är förvånande med hänsyn till oron att bli smittad av Covid-19 hos svårt sjuka. 
Det kommer en tid efter pandemin också. 

Ett annat motiv är, enligt uppgift, att enhetens egentliga uppdrag inte har varit 
förankrat varken inom Välfärd Gävles organisation, hos den hälsocentral som 
haft läkaransvaret för enheten eller inom Region Gävleborg. Det tyder på 
nyligen uppkomna samarbetsproblem med Region Gävleborg och 
motsättningar inom Välfärds Gävles organisation. 

Med anledning av ovanstående frågar jag omvårdnadsnämndens 
ordförande Elisabeth Carlson Cederholm (C) följande: 

- Varför har det tidigare goda samarbetet med Region Gävleborg kring VILS-enheten slutat 
att fungerat? 

- Har Gävle kommun ett behov av ett hospice som drivs av Region Gävleborg? 

 

Anders Jansson Gladh (M), ledamot av kommunfullmäktige


